
Opinia/Sprawozdanie ze spotkania Rady Pracodawców Collegium Medicum w Bydgoszczy, 

Uniwersytet Mikołaja Kopernika w Toruniu. 

 

DATA: 30/03/2020 

NUMER SPOTKANIA: 3/2020 

FORMA: HYBRYDOWA –ZDALNA, Z GŁOSOWANIEM ELEKTRONICZNYM 

PRZEBIEG SPOTKANIA: 

Spotkanie miało charakter spotkania zdalnego. 

W spotkaniu wzięli udział wszyscy członkowie Rady. 

Zaplanowanym tematem, była możliwość podyplomowego kształcenia zdalnego lekarzy oraz 

współudział przy powyższym Rady Pracodawców. Ze względu na sytuację epidemiologiczną w kraju i 

na świecie dominującym tematem była rola kadr medycznych w obecnej sytuacji. Rada zwróciła 

uwagę na konieczność prowadzenia szeroko zakrojonej akcji informacyjnej i edukacyjnej. Zwróciła 

uwagę na rolę lekarzy i studentów w tej dziedzinie. W pełni poparła konieczność prowadzenia zajęć w 

formie elektronicznej, przy zachowaniu jak najwyższych standardów nauczania. 

Rada wskazała na znaczenie edukacji online podyplomowej jako najwygodniejszej i najbardziej 

dostępnej. Rada zwróciła uwagę na koszty komercyjnej edukacji online i fakt, że powyższe koszty 

mogą stanowić istotną przeszkodę do udziału w niej osób, które najbardziej jej potrzebują (np. 

młodych lekarzy lub studentów ostatnich lat). Rada w pełni rozumie, że w pierwszej kolejności 

konieczne jest przygotowanie efektywnego kursu nauczania zdalnego dla studentów CM UMK, 

aczkolwiek sugeruje, by w kolejnym etapie rozważyć także niekomercyjne materiały dla lekarzy z 

regionu. Przedstawiciele branży farmaceutycznej przedstawili podzielili się swoimi doświadczeniami 

organizacji powyższych webinariów i sesji edukacyjnej oraz wskazali na duże zainteresowanie 

powższymi. 

Ze względu na zaistniałą sytuację, kolejne spotkania rady zostaną przeprowadzone wyłącznie w 

formie elektronicznej i/lub telefonicznej. 

Treść powyższego przyjęto większością głosów. 

Zaplanowano kolejne spotkanie na 7 maja 2020 

 

KOORDYNATOR RADY, 

 


